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S/BR .0002.7.2013          

Protokół Nr  XXXIII/13 
z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Rynie 

z dnia 30 października 2013 roku 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn 
w godz.15:00 do 16:20. 

W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 
_    Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska        

      -    Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -    Mieszkańcy Miasta i Gminy 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5.Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  sesjami. 
6. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  
    na 2014 rok.                                                                                                                                                                       

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków   
    transportowych  na 2014 rok.                                                                                                                     
10. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 1/191 w Rynie.       
11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 1/190 w Rynie. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonej  
      nr 397 w Rynie.                                                                                                                    
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/275/13 z dnia 02.10 2013r.           
14.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na  2013r.                                     
15. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryn w  roku szkolnym 2012/13. 
16. Informacja o realizacji inwestycji na terenie Miasta i Gminy Ryn. 
17. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.  
18. Sprawy rożne.    
19. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.1  Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Rynie  dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan J. 
Guz. W trakcie stwierdzania prawomocności obrad w sesji i uczestniczyło 13 radnych.  
Nieobecna : Pani B. Charo. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.2  Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – wniósł o zdjęcie z porządku obrad sesji punktu: 
„12. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonej  
      nr 397 w Rynie.”                                                                                                                    
 
Porządek obrad  został przyjęty przez Radę Miejską jednogłośnie, wraz z powyższym wnioskiem. 
 
 
Ad.3  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Uwag do protokółu nie zgłoszono. 
Protokół  został przyjęty przez Radę większością głosów, przy jednym głosie wstrzymującym się. 
 
 
Ad.4  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych   
         w okresie  między sesjami. 
 
Pan. J. Guz – Przewodniczący Rady : 
 
1/ poinformował o rozstrzygnięciu nadzorczym PN.4131.444.2013 wojewody stwierdzającym 
nieważność uchwały Nr XXXI/266/13 z dnia 28.08.2013r. zmieniającej uchwałę Nr XV/127/08 w 
sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami – kserokopia pisma stanowi zał.nr 2 
2/ poinformował, że mieszkaniec Sterławek Pan Ścibut  złożył do Rady Miejskiej ofertę dotyczącą 
zakupu działek; dodał , że powyższe pismo zostało skierowane według właściwości do Burmistrza 
MiG– kserokopia pisma stanowi zał.nr 3 
 
 
Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między          
sesjami- sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J.Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
 
1/ w Olsztynie odbyła się konferencja dotyczącą  rybactwa śródlądowego w województwie  
    warmińsko-mazurskim 
2/ utworzony został dodatkowy oddział przedszkolny 
3/ każde dziecko w szkole będzie miało na zajęciach komputer; na dzisiejszej sesji podjęte    
    zostaną stosowne zmiany budżetu 
4/ odbyło się święto szkoły 
5/ na Zamku w Rynie  odbyła się konferencję podsumowującą Narodową Strategię Spójności pt. 
"Fundusze Europejskie dla środowiska Warmii i Mazur"; Konferencję zorganizował Wojewódzki 
Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie; Gmina Ryn otrzymała 
wyróżnienie za ilość pozyskanych  środków z Unii Europejskiej. W skali kraju Gmina Ryn zajęła 
czwarte miejsce . 
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6/ na wniosek radnego Pana A. Jarmołowicza  odbyło się spotkanie z zespołem „ Sterławiacy ” 
dotyczące spraw związanych z funkcjonowaniem zespołu 
7/ ogłoszono zaproszenie do składania ofert na doszczelnienie dachu sali gimnastycznej  
8/ złożono wniosek na dofinansowanie przebudowy targowiska w Rynie 
9/ w październiku obchodzony był Dzień Edukacji Narodowej; z tej okazji zostały złożone stosowne 
życzenia; Pan K. Cybul otrzymał nagrodę Burmistrza MiG za prowadzenie spraw związanych ze 
sportem 
10/ przymuszono organizatora Rajdu Polski do pokrycia kosztów za zniszczenie dróg gminnych 
w czasie rajdu; organizator wpłacił na rzecz gminy 33 tys. zł; środki te zostaną przeznaczona na 
naprawę dróg. 
 
 
Ad.6  Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych – nie zgłoszono. 
Ad.7. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
 
 
 
Ad.8  Podjęcie uchwały w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  
         na 2014 rok.                                                                                                                                                                       
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG - omówił projekt uchwały. Poinformował, że projekt przewiduje 
1% wzrost stawek podatków. 
 
Pan S. Kożuszko - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości  na 2014 rok.                                      

 
Rada Miejska podjęła uchwałę większością głosów ( za – podjęciem uchwały opowiedziało się 12 
radnych; przeciw – nie było; 1 radny – wstrzymał się od głosu). 
Uchwała Nr XXXIII/276/13 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
 
 
Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków   
        transportowych  na 2014 rok.                                                                                                                     
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG - omówił projekt uchwały. Poinformował, że projekt przewiduje 
1% wzrost stawek podatku od środków transportowych. 
 
Pan S. Kożuszko - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków  transportowych  na 2014 rok.                                                                                                                     
 
Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXXIII/277/13 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
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Ad.10  Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 1/191 w Rynie.       
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG - omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży działki nr 1/191 w Rynie.       
 
Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXXIII/278/13 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
 
 
Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości nr 1/190  
          w Rynie. 
                                                                                                                                                  
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG - omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie do sprzedaży 
nieruchomości nr 1/190  w Rynie. 
 
Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXXIII/279/13 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości oznaczonej  
      nr 397 w Rynie – punkt zdjęty z porządku obrad.                                                                                                                  
 
 
Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/275/13 z dnia 02.10 2013r.           
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXII/275/13 z dnia 02.10 2013r.           
 
Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXXIII/280/13 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.14   Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na  2013r.                                     
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko - Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa 
i Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy 
Ryn na  2013r.                                     
 
Rada Miejska podjęła uchwałę jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 
Uchwała Nr XXXIII/281/13 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.15  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryn w  roku szkolnym 
2012/13 – informacja stanowi zał.nr 11 
 
Pani B. Kowalska – Sekretarz Gminy - przedstawiła informację z realizacji zadań oświatowych. 
 
Pani A. Jucewicz – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu –poinformowała, że komisja 
szczegółowo analizowała informację i nie wniosła  do niej żadnych uwag. 
 
Pan M. Kowal podkreślił, że dobrze by było gdyby w szkole były jeszcze szafki na książki, aby 
dzieci nie musiały tyle dźwigać. 
 
Pani J. Kołakowska poinformowała, że plecaki zostały odchudzone o strój gimnastyczny, materiały 
plastyczne. Niekiedy dzieci dźwigają ciężkie plecaki na własne życzenie. 
 
Pan A. Jarmołowicz zapytał, czy przy przebudowie sali gimnastycznej nie znalazłoby się miejsce 
na szafki. 
 
Pan A. Majgier – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – stwierdził, że od kilku lat szkoła 
stara się zmniejszyć ciężar tornistrów. W ubiegłym roku zostały zakupione podręczniki do kl. IV z 
trzech przedmiotów, a w bieżącym roku do kl.V. Dodał, że w znacznej mierze ciężar tornistrów 
zależy też od rodziców. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – stwierdził, że sprawa szafek na książki leży w gestii dyrektora. 
Podkreślił, że jego zdaniem książki nie powinny być zmieniane co roku. 
 
Pan K. Cybul – Zastępca Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – podkreślił, że lepszym 
rozwiązaniem niż zakup szafek jest przeznaczenie środków na zajęcia korekcyjne. Poinformował, 
że jeżeli rodzice mają jakieś problemy zawsze mogą przyjść do dyrektora i o nich porozmawiać. 
 
 
Ad.16  Informacja o realizacji inwestycji na terenie Miasta i Gminy Ryn. 
 
Informację o realizacji zadań inwestycyjnych przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG. 
Informacja stanowi zał.nr 11a 
 
Ad.17  Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.  
 
Pan J. Guz – Przewodniczący Rady- przedstawił: 
 
1/ informację Przewodniczącego Rady o oświadczeniach radnych 
         - załącznik nr 12  do niniejszego protokółu 
 
2/ informację Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o oświadczeniach Przewodniczącego Rady 
    i Burmistrza MiG   - załącznik nr 13  do niniejszego protokółu 
 
3/ informację Urzędu Skarbowego w Giżycku o oświadczeniu Przewodniczącego Rady, Burmistrza    
radnych oraz oświadczeniach przesłanych przez Burmistrza 
    - załącznik nr 14  do niniejszego protokółu 
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Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG- przedstawił: 
 
1/ informację o oświadczeniach złożonych przez Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy oraz  
    kierowników jednostek podległych  - załącznik nr 15  do niniejszego protokółu 
 
 
Ad.18  Sprawy rożne.    
 
Pan A. Jarmołowicz zapytał, czego dotyczyło pismo Pana Ścibuta. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG- odpowiedział, że dotyczyło ono kupna działek w trybie  
bezprzetargowym 
 
Pan M. Kowal zwrócił uwagę na potrzebę naprawy dróg. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG- odpowiedział, że drogi będą naprawiane. 
 
 
Ad.19 Zamknięcie posiedzenia. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXIII sesji Przewodniczący Rady zamknął 
posiedzenie. 
 
 
 
Protokółowała:                                                                   Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Bożena Dybała                                                                             Jarosław Guz 
 

 

 

 


